
Obecné zastupiteľstvo Malé Zlievce 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach, konaného 

dňa 25. 4. 2016 o 18:00 hod 

. 

Prítomní poslanci:       podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní poslanci:  Erika Vanková  

                                    Peter Šuľan  ospravedlnený  

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie predchádzajúcich uznesení 

4. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

5. Prerokovanie platu starostu a hlavnej kontrolórky obce  

6. Schválenie predaja nehnuteľného majetku – budova ovčína 

7. Schválenie predaja nehnuteľného majetku – budova      

kováčskej dielne  

8. Prerokovanie výročnej správy obce za rok 2015  

9. Príprava kultúrnych a športových podujatí  

10. Otázky poslancov a občanov 

11. Záver 

 

Bod 1. 
Rokovanie zastupiteľstva viedol starosta, podľa programu, ktorý schválili všetci 

prítomní poslanci  

 

Bod 2.  

Boli určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice 

 

Bod 3. 

Boli skontrolované nasledovné uznesenia: 

 Pracovná zmluva s hlavnou kontrolórkou Mgr. Soňou Filkusovou  bola 

podpísaná  dňa 31.3.2016. Deň nástupu bol 1.4.2016 ,keď sme aj vykonali 

všetky potrebné prihlásenia do poisťovní. 

 Dňa 7.4.2016 boli zverejnené zámery na predaj obecného nehnuteľného 

majetku na obecnej tabuli a na internetovej stránke obce. 

 Všeobecné záväzné nariadenie o zásadách hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce  bolo vyhlásené vyvesením na úradnej tabuli v obci a na 

internetovej stránke obce dňa 22.3.2016.Účinosť nadobudlo 15 dňom od 

vyvesenia.  

 



Bod 4. 

Plán hlavnej kontrolórky bol doplnený o bod, ktorý navrhol poslanec Ing. Igor 

Gazdík  takto: bude potrebné podať správu o vykonaných opatreniach zistených 

nedostatkov bývalým hlavným kontrolórom Ing. Martinom Longauerom 

v období 2 a 3 štvrťroku 2015. 

 

Bod 5. 

Na základe priemernej mzdy v národnom hospodárstve  za rok 2015 bolo 

potrebné prerokovať plat starostu a hlavnej kontrolórky obce.  

 

Bod 6. 

Na základe vopred schváleného zámeru bol schválený predaj nehnuteľnosti 

ovčín  

Bod 7. 

Na základe vopred schváleného zámeru bol schválený predaj nehnuteľnosti 

kováčska dielňa.  

 

Bod 8. 

Na základe otázok od pána poslanca Ing. Igora Gazdíka bolo potrebné podať 

bližšie informácie k ekonomickým ukazovateľom uvedeným vo výročnej správe 

za rok 2015. 

 

Bod 9. 

Bol dohodnutý program niektorých kultúrnych a športových podujatí 

nasledovne: 30.4.2016 stavanie mája 

8.5.2016 deň matiek- divadelné predstavenie spadla z čerešne 

25.6.2016 futbal a nohejbal dospelí  

2.7.2016 volejbal, streľba zo vzduchovky, stolný tenis 

5.7.2016 futbal memoriál Mariana Borika 

30.7.2016 obecné oslavy  

 

 

Bod 10. 

Starosta prítomných informoval o nasledovných skutočnostiach: 

 Dňa 14.4.2016 bol na rokovaní u generálneho riaditeľa Eustream a.s. pána 

Ňukoviča, kde dostal podrobné vysvetlenie k verejnej súťaži v ktorej sme 

neuspeli. 

 Nadácia SPP nám podporila projekt výstavby zvonice. 

 Kvôli predaju nehnuteľností kováčska dielňa sme vykonali aj predaj 

prebytočného hnuteľného majetku. Poďakovanie patrí poslancovi pánovi 

Petrovi Šuľanovi, ktorý bol pri sprostredkovaní predaja veľmi nápomocný. 

 Pán Ján Greguš nám telefonicky oznámil, že naša obec bola vylúčená zo 

spoločného úradu v Bušinciach. Podľa názoru starostu toto rozhodnutie 

bolo vykonané v rozpore s právnymi predpismi a bolo motivované 

s úmyslom poškodiť   jeho osobne, hlavne zo strany starostu obce Bušince 

Zoltána Végha. Tento už dlhšie obdobie vystupuje, akoby bol nadriadený, 

pritom je len  na tej istej úrovni ako starosta Malých Zlievec.  Túto 



záležitosť budeme  riešiť tak , aby občania  mali zabezpečené všetky 

potrebné služby. Zároveň pripomenul, že v prípade zlučovania obcí, by sa 

k menším obciam pristupovalo podobne  nespravodlivo a boli by 

ekonomicky poškodzované. Aj v tomto prípade, obec Bušince dostala za 

nás  zo štátneho rozpočtu finančné prostriedky  na prenesený výkon štátnej 

správy, ale vraj im nepostačujú. Preto si bez nášho vedomia odsúhlasili 

ešte vyššie príspevky, ktoré používajú na úhradu časti odmien pre svojich 

zamestnancov. Toto  nemôžeme naďalej podporovať, lebo obec Bušince 

má oveľa väčší rozpočet a financie dostáva aj za naše deti, ktoré chodia do 

materskej a základnej školy, preto by mala k okolitým menším obciam 

pristupovať ústretovo. 

Otázky poslancov : 

Pán Otto Borik sa pýtal aká čiastka je vyčlenená na obecné oslavy. 

Odpoveď starostu: 

Teraz nedokážem konkrétne odpovedať, ale v rozpočte na rok 2016 máme na 

kultúrne a športové podujatia vyčlenených 2000€ . Túto sumu  musíme dodržať. 

Zatiaľ nevidím potrebu na jej zvýšenie.  

Pán Ing. Igor Gazdík sa pýtal:  

- zaujímal sa o termín dokončenia chodníka pri oddychovom parku 

a pripomenul, aby sa nezabudlo zhotoviť aj osvetlenie. 

Odpoveď starostu : 

Predpoklad je do konca  tohto roka, vrátane osvetlenia. 

- pripomenul, že nie je vhodné zobrať zákazku na kosenie areálu 

KS 03 pre firmu zo Šale v subdodávke, lebo cena je neprimerane 

nízka . 

Odpoveď starostu: 

Aj keď nám ponuku zvýšili na 0,02€ za 1m2 ide stále o stratovú činnosť. 

Úspešná ponuka z verejnej súťaže bola nesprávne  nastavená, kde nebolo 

zohľadnené ručné kosenie, ktoré sa vykonáva asi na 40% plôch.  Preto musíme 

hľadať výhodnejšie zákazky.  

- chcel  vedieť prečo zámer vybudovať zvonicu  neschválilo obecné 

zastupiteľstvo a mal obavy , že uvedená stavba nebude vhodná 

a môže svojím hlukom rušiť občanov, ktorí bývajú v jej blízkosti . 

Radšej sme mali dokončiť chodník. 

Odpoveď starostu: 

Uvedený projekt sme podali na nadáciu SPP, kde nebol potrebný súhlas 

obecného zastupiteľstva. Prostriedky na  dokončenie chodníka nebolo možné 

získať z týchto zdrojov, lebo je to budovanie infraštruktúry a v tomto prípade  

musí byť  účel verejnoprospešný. Na chodník máme vyčlenené vlastné zdroje. 

Povedal, že verí , že na konci roka 2016 bude dobudovaný chodník aj zvonica 

a táto nebude na príťaž veľkej väčšine občanov. 

 

Otázky občanov: 

Pani Mgr. Soňa Filkusová upozornila, že na detskom ihrisku niektoré deti 

robia neporiadok a dokonca aj iným nevhodným spôsobom znečisťujú 

areál. 

Odpoveď starostu:  



Musíme vinníkov identifikovať, aby sme mohli urobiť účinné opatrenia. 

Zamkýnanie areálu nevyrieši tento problém, lebo by sme potrestali aj ostatné 

deti, ktoré tam radi chodia.   

Pán Jaroslav Filkus sa pýtal, aké poplatky platí predajca mäsa z pojazdnej 

predajne.  

Odpoveď starostu: 

Platí len poplatok za hlásenia v miestnom rozhlase, lebo v tomto prípade 

nemôžeme vyberať daň za užívanie verejného priestranstva. Všetky ostatné 

písomné povolenia boli predložené a zdali sa byť v poriadku. 

Pani Mária Gazdíková  vyslovila pochybnosť, že úpravy robíme len pri 

hornej bytovke a mali by sme aj pri dolnej, chýbajú jej aj kvety pred 

budovou starého MNV. Ďalej povedala že jej nevadí výstavba zvonice, ale 

nepozdáva sa jej umiestnenie, mala by byť niekde na návrší  a navrhla 

finančné prostriedky  potrebné na jej budovanie presunúť radšej na 

dokončenie chodníka.  

Odpoveď starostu: 
Potrebné úpravy sme vykonali aj pri dolnej bytovke. Teraz sme riešili v rámci 

možností úpravy a odvodnenie pri hornej bytovke, nakoľko nám voda podmyla  

aj hlavný chodník. Oplotenie sme vymenili kvôli poškodeniu, ale hlavne sme 

chceli zlepšiť vzhľad pozemku pri hlavnej ceste. Aj chýbajúce kvety plánujeme 

doplniť. Keby sme nezrealizovali výstavbu zvonice, finančné prostriedky 

musíme vrátiť. Nemôžeme ich svojvoľne používať a presúvať.  

  

Rokovanie zastupiteľstva bolo ukončené o 21:00. 

 

 

                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenia 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Malých Zlievciach,   

konaného dňa 25.4.2016 o 18:00 hodine. 

 

K bodu 2.                                                                                                 16/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a to pánov 

Ing. Igora Gazdíka a Otta Borika, ako aj zapisovateľa zápisnice pána Róberta 

Gazdíka . 

Za hlasovali 3 poslanci 

 

K bodu 4.                17/2016 

Obecné zastupiteľstvo schválilo plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  na 

2 a 3 štvrťrok 2016. 

Za hlasovali 3 poslanci 

 

K bodu 5.            18/2016 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo  v zmysle § 4 ods. 4 zákona č 253/1994 Z.z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, 

plat starostu obce Malé Zlievce  od 1.1.2016nasledovne :  

883€- priemerná mzda v národnom hospodárstve za rok 2015 

X 1,49 násobok v obci do 500 obyvateľov. 

X 0,75% úväzku , schváleného obecným zastupiteľstvom uznesením 24/2014 

dňa 29.6.2014  

Súčin týchto ukazovateľov je 986,75€  

Zaokrúhlené nahor  na celé euro 987€ ( deväťstoosemdesiatsedem). 

V zmysle §18c zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení schválilo plat 

hlavnej kontrolórky na sumu 63,46€ zaokrúhlené nahor na celé euro- 64€            

( šesťdesiatštyri) 

Za hlasovali 3 poslanci. 

 

K bodu 6.                                                             19/2016 

Obecné zastupiteľstvo  schválilo v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/ 

1991 Zb. o majetku obci,  predaj nehnuteľného majetku obce, súpisné číslo 126 

na pozemku parcela 370/8 ovčín, pánovi Borisovi Görčimu. Kúpna cena za 

predmetnú nehnuteľnosť bola schválená vo výške 4 400€.  

      Zdôvodnenie osobitného zreteľa: Ovčín nebol obcou dlhší čas  využívaný. 

Slúžil len ako prechodné skladisko. Nie je napojený na inžinierske siete  a nie je 

k nemu zabezpečený prístup. Pozemky pod nehnuteľnosťou nie sú 

vysporiadané. O tejto skutočnosti bol kupujúci informovaný. Obec Malé Zlievce 

je nútená predajom prebytočného majetku zabezpečiť finančné prostriedky na 

úhradu záväzkov  predošlých období. Túto budovu sme v minulosti kúpili 

v záujme jej zachovania s úmyslom budúceho predaja miestnym podnikateľom, 

ktorý môžu podporiť rast pracovných miest.                                                                                                            

Zámer previesť majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol 

zverejnený na obecnej tabuli a na internetovej stránke obce od 7.4.2016 do 

25.4.2016, po dobu dlhšiu ako 15 dní.                                                                       

Za hlasovali 3 poslanci. 



K bodu 7.                20/2016 
 

 

Obecné zastupiteľstvo  schválilo v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/ 

1991 Zb. o majetku obci  predaj nehnuteľného majetku obce, súpisné číslo 126 

na pozemku parcela 380/3 kováčska dielňa, pánovi Jaroslavovi Filkusovi. 

Kúpna cena za predmetnú nehnuteľnosť bola schválená vo výške 2 000€.  

Zdôvodnenie osobitného zreteľa: Kováčska dielňa nebola obcou dlhší čas  

využívaná. Slúžila len ako prechodné skladisko. Nie je napojená na inžinierske 

siete  a nie je k nej zabezpečený prístup. Pozemky pod nehnuteľnosťou nie sú 

vysporiadané. O tejto skutočnosti bol kupujúci informovaný. Obec Malé Zlievce 

je nútená predajom prebytočného majetku zabezpečiť finančné prostriedky na 

úhradu záväzkov  predošlých období. Túto budovu sme v minulosti kúpili 

v záujme jej zachovania s úmyslom budúceho predaja miestnym podnikateľom, 

ktorý môžu podporiť rast pracovných miest.                                                                                                            

Zámer previesť majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol 

zverejnený na obecnej tabuli a na internetovej stránke obce od 7.4.2016 do 

25.4.2016, po dobu dlhšiu ako 15 dní.                                                                        

Za hlasovali 3 poslanci  

K bodu 8.                                                                                                 21/2016 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie výročnú správu obce Malé Zlievce za 

rok 2015. 

Za hlasovali 3 poslanci  

 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Igor Gazdík                       .............................................                                        

Otto Borik                                 .............................................                                    

                                                                                                           

                                                                                                            Jozef Filkus 

       starosta obce 


